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Betreft: gezamenUjke vergadering van commissies Samenleving en Bestuur 
Datum: woensdag 10 februari 2010 
Tijd: 18.30 uur 
Locatie: Commissiekamer, Provinciehuis, Visarenddreef 1 in Lelystad 

Aanwezig zijn: 

Mevrouw M. Luyer (plv. voorzitter), heer A. van Amerongen (WD), dames M. Jonker-Waterlander (WD), A. 
van Stenus-van Basten (WD), Y. Weijand (WD), F.J.E. Boode-Groot NibbeUnk (PvdA) en M.M.J.E. Kuijken 
(PvdA), heren J.N.J. Appelman (CDA) en J. van Wieren (CDA), mevrouw N. de Lange (SP), heren A. 
Stuivenberg (SP), F. Brouwer (Christenunie), L. Ferdinand (Christenunie) en R.J. Siepel (Christenunie), 
mevrouw A.S.M. Roda (GroenLinks) en heren J.N. Simonse (SGP), A.W.H.J. van der Avorid (PvvD) en S. 
Jokhan (commissiegriffier) 

Ook aanwezig zijn: 

Leden van Gedeputeerde Staten: gedeputeerde A.L. Greiner 

Afwezig: 

De dames T. Zeilstra-van der Meulen (PvdA), N. van Herwaarde-van Ravenzwaaij (SP) en M.C. Bax (PwD), 
de heren F. Brouwer (Christenunie), R. de Wit (SGP) en M. Bogerd (voorzitter) en J.M. Bos (gedeputeerde) 

1. Opening. 
De voorzitter opent de gezamenUjke vergadering. 

2. Vaststellen agenda 
De agenda wordt conform vastgesteld. 

3. MededeUngen 
Er is bericht van verhindering ontvangen van de heren M. Bogerd (SGP), F. Brouwer (Christenunie), R de 
Wit (SGP). 

^ P 4. Portefeuillehouder A.L. Greiner 
a. MededeUngen 
Er zijn geen mededeUngen. 

b. Statenvoorstel 
1. Besluitvorming GO Hogeschool Flevoland/Windesheim 
Gedeputeerde Greiner schetst de voorgeschiedenis van het voorstel. Het gaat er nu om dat de Staten 
nagaan of de onderUggende afspraken en de bestuursfilosofie in orde zijn. 

De PvdA zegt dat voor haar fractie het HBO onderwijs in Flevoland altijd een belangrijk punt Is geweest. 
Zij heeft dat meerdere malen kenbaar gemaakt. Een eigen Hogeschool in Flevoland betekent: meer 
mogeUjkheden voor jongeren. Meer mogeUjkheden om door te stromen van MBO naar HBO en een 
aantrekkeUjker vestigingsklimaat voor bedrijven. De kwaUtatief goede businesscase van Windesheim heeft 

t J ) oog voor specifieke doelgroepen in Flevoland met haar specifieke behoeften. Er zal gewerkt worden met 
de mogelijkheden die deze provincie zo bijzonder maken. Inmiddels zijn alle partners tot 
overeenstemming gekomen zodat de benodigde financiën rond zijn. De PvdA zegt GO als antwoord op de 

" " j ^ vraag uit het voorUggende voorstel. 
^ ^ De SP is ook voor de Hogeschool Flevoland die volgens haar onontbeerUjk is. De provincie is, bulten het 
tt! ministerie, de grootste geldschieter. Zij verwacht dat de Hogeschool een provinciale uitstraling krijgt. Zij 
y j vindt het jammer dat de uitvoering van de Treasury bij Almere wordt gelegd. Almere gaat dan in de 
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uitvoering de regie voeren. De SP denkt dat, gelet op de regierol van de provincie, het beter was geweest 
de Treasury bi j de provincie te leggen. Zij vraagt wat de risico's zi jn die de provincie loopt bi j een te lage 
renteopbrengst. 
De Christenunie zegt dat het voorstel de uitvoering is van hetgeen de Staten een jaar geleden al hebben 
besloten. Zij neemt di t besluit graag omdat het een belangrijke ontwikkeUng voor Flevoland en haar jeugd 
betreft . Het te nemen delegatiebesluit ziet zi j als een noodzakeUjk kwaad. Toch had het IFA, volgens deze 
fract ie, geen betere bestemming kunnen kri jgen. Zij is bUj met de betrokkenheid die Flevolandse 
bedrijven en maatschappelijke organisaties krijgen via het development board. Een goede constructie om 
te zorgen dat het een Flevolandse school wordt. Zij spreekt haar waardering uit voor het ondernemerschap 
van Windesheim. Windesheim levert hiermee een belangrijke bijdrage aan de samenleving in Flevoland. Zij 
is bl i j dat zi j nu GO kan zeggen. 

Het CDA is bUj en dankbaar dat het college met alle relevante parti jen in staat is geweest dit GO/no GO 
besluit voor te leggen. Het CDA zal er van harte mee instemmen. Zij spreekt haar waardering uit voor de 
inspanningen van het college. In deze t i j d is een Rijksbijdrage van € 37.000.000 een hele prestatie. 
Compleet onderwijsaanbod op HBO niveau heeft een grote maatschappelijke Impact. Het is goed dat de 

^ ^ risico's worden belegd bi j Windesheim, de jaarUjkse bevoorschotting op basis van de monitoring is goed 
beschreven. Zij vindt het logisch dat de treasury functie bi j Almere is gelegd. Het voeren van regie gaat 
gepaard met het houden van bestuurlijk overleg e.d. De development board noemt zij een voorloper op 
het instellen van de wet op de maatschappelijke onderneming. Zij meent dat in die wet ook is geregeld 
dat de financiers geregeld moeten overleggen met de development board. Zij vraagt of het college kan 
aangeven hoe de overlegstructuur geregeld is tussen de financiers en de board. Zij kan van harte met het 
voorstel instemmen. 
GroenLinks is groot voorstander van het voorUggende plan. In eerste instantie was voorzien dat de 
financiering eerder rond zou z i jn. Zij maakt zich zorgen over de nu bestaande opleidingen die op moeten 
gaan in Windesheim. Zij vraagt het college of dat wel goed en soepel gaat verlopen nu het sneller moet 
gebeuren dan was gepland. 
De SGP is enthousiast over dit historische moment. Een verbreding van het onderwijsaanbod komt binnen 
handbereik. Het GO moment is nu aan de orde. Wat de SGP betreft mag het startschot worden gelost. Zij 
adviseert om het snel te doen omdat het Rijk met de op stapel staande ombuigingen zich welUcht zou 
kunnen gaan bedenken. De naam Hogeschool Flevoland doet recht aan alle inspanningen die er In 
Flevoland voor zi jn gepleegd. De SGP kan zich goed voorstellen dat de Staten regelmatig zullen worden 
geïnformeerd over de voortgang van di t project. Kan de gedeputeerde duideUjkheid verschaffen over wie 
het laatste woord heeft als het gaat om de rentepercentages op blz. 3. De SGP kan instemmen met het 
voorstel. 

^ É De VVD zegt dat de financiële inbreng van de provincie uit de IFA gelden logisch is. Een tweejaarl i jkse 

rapportage over mogelijk ontstane tekorten ten gevolge van tegenvallende rente vindt de VVD fractie een 
goed werkbare afspraak. Zij verwacht dat GS twee maal per jaar PS zal rapporteren over de voortgang van 
di t project. De Hogeschool past goed binnen de visie die de W D heeft m.b.t. onderwijs. Zij kan instemmen 
met de GO voor Windesheim en de besUspunten die daarmee samenhangen. . 
De PvdD kan instemmen met het voorstel. Zij vraagt wat er is geregeld of vastgelegd m.b.t. eventueel 
tegenvallende rente. 
De voorzitter: "Ik constateer dat er Statenbreed compUmenten z i jn. Er is enthousiasme. Ik heb het woord 
Uefde gehoord. Allemaal lof voor het fe i t dat de Hogeschool Flevoland gereaUseerd gaat worden. Het is 
mooi om dat met elkaar te kunnen delen. Er is een aantal vragen gesteld aan de gedeputeerde. Waaronder 
vragen over treasury management, financiën en de Board. Dat is in ieder geval wat ik samenvattend heb 
kunnen noteren. Ik geef het woord aan de gedeputeerde, de heer Greiner." 
Gedeputeerde Greiner vertel t iets over de geschiedenis van Hoger Onderwijs in Flevoland en de 

i r 4 betrokkenheid van Windesheim bij Flevoland. Het gemis aan Hoger Onderwijs is voelbaar en zichtbaar in 

^***^ de structuur van het Flevolands bedrijfsleven. Een personele wisseling aan de top van Windesheim en het 
" * ^ fe i t dat de Hogeschool van Amsterdam, Flevoland zo slecht bediende, hebben ertoe geleld dat Windesheim 
, ^ de Hogeschool wi lde opzetten. De provincie wi l partner zi jn en geen opdrachtgever. Zij w i l dat de 
%J% Hogeschool geen dependance is van Windeshelm Zwolle maar een echte Flevolandse Hogeschool. De 
^ ^ development board is daar sleutel in geworden. De Board kan gevormd worden uit mensen die voeUng 
s ,. hebben met de Flevolandse samenleving. Uit het bedrijfsleven maar ook uit andere maatschappelijke 
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sectoren. Het is de bedoeUng dat er 2 maal per jaar contact is tussen de financiers en de Board. De 
Treasury is bij Almere gelegd omdat Almere daar veel beter in is. Zij heeft er een aparte afdeling voor. De 
provincie zou er een afdeUng voor moeten opzetten. Almere heeft echter niet de regie. Die ligt bij PS, bij 
GS en de financiers. Almere heeft alleen maar te maken met de 'renteopdracht'. Hoe moet worden 
omgegaan met een eventuele lagere renteopbrengst is niet bekend. Er is gezegd: 'Wij committeren ons 
allemaal aan het probleem. Wij zijn allemaal verpUcht om het op te lossen.' Als het zich voordoet zal het 
druk opleveren. Voor de provincie betekent het dat wij het zullen opnemen in de risicoparagraaf. Er is op 
de Wet op de maatschappelijke onderneming gepreludeerd, door een constructie te kiezen waarin 
geregeld overleg plaatsvindt met de financiers en met de development board. Deze week is er 
overeenstemming bereikt tussen de Hogeschool van Amsterdam en Windeshelm over de overname en het 
voortzetten van de opleidingen in Almere. In het kader van het IFA zal er 2 maal per jaar aan de Staten 
worden gerapporteerd. De waardering voor dit resultaat is wederzijds. 

De voorzitter: "Ik kan vaststellen dat u zich kunt vinden in de beslispunten zoals die staan verwoord in het 
voorliggende Statenvoorstel m.b.t. de besluitvorming GO Hogeschool Flevoland/Windesheim. Zonder enig 
amendement. Dan hebben wij dat hiermee besloten en zal het voorstel volgende week geagendeerd 

^ ^ worden in de Statenvergadering. Misschien zelfs als hamerstuk." 
De PvdA zegt dat dit onderwerp te belangrijk is om als hamerstuk afgehandeld te worden. 
De voorzitter: "PersoonUjk vind ik het ook een te groot onderwerp om als hamerstuk af te doen." 
De SP vraagt of zij tijdens de Statenvergadering eventueel nog nadere vragen mag stellen. 
De VVD antwoordt dat, dat mag als het geen technische vragen zijn. 
De voorzitter zegt dat het een volledige behandeUng zal zijn. 

c. Vragenronde 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de vragenronde. 

5. Rondvraag 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 

6. Sluiting 
De voorzitter dankt iedereen voor zijn/haar Inbreng en sluit de vergadering. (18.56 uur) 

Vastgesteld in de vergadering van 17 maart 2010, 
De commissiegriffier, de voorzitter, 

%r% 


